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Wachtlijsten voor inburgeringstrajecten  -  Databank

Tijdens het voorjaar 2018 is er over de wachtlijsten voor inburgeringstrajecten en de 
besparingen bij het Agentschap Integratie en Inburgering veel geschreven. Er werden 
170 medewerkers ontslagen, er waren protestacties voor het kabinet van de minister en 
er is veel parlementair debat in de commissie Inburgering en in de plenaire vergadering 
geweest. Er heerste veel onzekerheid bij de medewerkers van het agentschap en er was 
veel onduidelijkheid of de directe integratie en inburgering van inburgeraars gevrijwaard 
kon worden. Na maanden van onzekerheid en negatieve berichtgeving werd er besloten 
om met de commissie Inburgering samen te zitten met de vertegenwoordigers van de 
medewerkers van het agentschap en met de directie.

Tijdens het gesprek van de commissie Inburgering gaf het agentschap toe dat ze zelf 
geen zicht hebben op de correcte omvang van de wachtlijsten. Reden daartoe is dat de 
databank die deze informatie verzamelt de voorbije jaren nog niet operationeel was. De 
directeur van het Agentschap Integratie en Inburgering beloofde de commissie dat de 
databank tegen de zomer van 2018 operationeel zou zijn. En dat er vanaf dan een 
correct zicht zou zijn op de wachtlijsten van het agentschap.

1. Kan de minister duiden of de databank ondertussen operationeel is? Mocht de 
databank niet operationeel zijn, waarom niet? Mocht dit wel het geval zijn, sinds 
wanneer is de databank operationeel?

2. Als de databank operationeel is: kan de minister de cijfers geven van de wachtlijsten 
voor de inburgeringstrajecten in de maand september, in de maand oktober en in de 
maand november? Kan de minister een opsplitsing maken tussen de lessen 
Nederlands als tweede taal (NT2) enerzijds en de lessen Maatschappelijke Oriëntatie 
anderzijds?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 97 van 29 november 2018
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Graag verwijs ik naar mijn antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 55.


